
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLENARI DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 16 de gener de 2018 
Inici:  21:05 h 
Fi: 21:45 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  M. Helena Lagarda Planas 
    

Anna Oliver Torrent   particular 
Dídac Heredia Heredia  particular 
Joaquim Pagès Oliver  particular 
Berta Martín Garcia  particular 
Jofre Jovellar Ortega  particular 
Jordi Comajuan Brutau  particular 
Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
 

Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
 
També assisteixen dues persones en qualitat de públic, la Sra. Glòria Giménez, directora de 
l'Escola Montnegre i un representant del grup municipal de la CUP. 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió plenària anterior  
2. Calendari de sessions 
3. Informació de la presidenta 
4. Informació de les comissions 
5. Torn obert de paraula 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:05 h i abans 
de passar a tractar els punts de l'ordre del dia dóna la paraula al públic assistent, que han 
vingut a traslladar una queixa relativa a l'ocupació d'un habitatge al carrer Lluís Companys. 
Expliquen que, atès que la companyia ENDESA va tallar el llum del referit habitatge, la persona 
que l'ha ocupat va fer un forat a la via pública per poder punxar directament el subministrament 
elèctric. La queixa va adreçada principalment a la desídia de la Policia Local que, tot i estar 
avisada del fet, no han fet res ni per evitar-ho ni per intervenir en aquest assumpte. Els Mossos 
d'Esquadra tampoc hi han intervingut. 
 
També es queixen del malestar que genera l'ocupació d'habitatges, la impunitat amb què 
actuen els "ocupes" i la manca d'actuació per part de la Policia Local. 
 
La Sra. presidenta diu que traslladarà la queixa a l'inspector en cap de la Policia Local i tot 
seguit dóna la paraula a la Sra. Giménez, directora de l'Escola Montnegre.  
 
La Sra. Giménez ha vingut per explicar els nous projectes de l'Escola: 



 

 

- Escola Nova21 
- Ninus 
- Montquímic 
- Cantària 
- Rius 
- Ball de bastons 
- Comerç just (treball en cooperativa - projecte de la Diputació) 
- Port-foli 
- Teide (treball de projectes per equips) 
- Robotseny 
(...) 
 
A més, també comenta que es continua reforçant el treball conjunt amb l'Ajuntament. i aprofita 
per dir que el dia 8 de febrer, a les 15h, es farà la Ballada de Gitanes, a la plaça de l'Església, 
acte en què tothom hi està convidat.   
  
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
de la sessió anterior i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

2. Calendari de sessions 

S'aprova la proposta de calendari per les sessions de l'any 2018 que queda de la següent 
manera: 

16 de gener Plenari 

6 de febrer Permanent 

6 de març Permanent 

5 d'abril Plenari 

3 de maig Permanent 

5 de juny Permanent 

3 de juliol Plenari 

13 de setembre Permanent 

9 d'octubre Permanent 

6 de novembre Permanent 

4 de desembre Plenari 

 



 

 

 

3. Informació de la presidenta 

La Sra. presidenta explica que es va fer una reunió amb les entitats per fer una valoració de la 
Festa Major, Festa de Nadal i Reis, i preparar les festes de Carnaval. 
 
També comenta que aquest any es mirarà de contractar un servei per fer tallers que ajudin a 
millorar l'actitud del jovent durant les "Batalles de galls", atesa la polèmica que sempre generen 
aquests actes durant la Festa Major. 
 
Sorgeix la proposta d'organitzar aquest acte a l'inici o al final de la Festa Major, no justament 
enmig de la resta d'actes.  
 
La Sra. presidenta també comenta que s'ha preguntat a les entitats si tenen interès en 
participar a la inauguració del Camp e Futbol, previst per d'aquí a uns mesos. També estaria bé 
que el Consell de Poble hi participés. 
 
Finalment, diu que ja disposem dels nous plànols de La Batllòria, que estan a la Unió 
Batllorienca i aprofita per esmentar que l'alcalde té prevista una reunió al Dpmt. 
d'Infraestructures i mobilitat de la Generalitat de Catalunya i aprofitarà per comentar la proposta 
del carril bici. 
 
4. Informació de les comissions 
 
El Sr. Heredia comenta que, pel que fa les festes previstes de Carnaval, falta gent i participació.  
 
La Sra. presidenta suggereix de buscar propostes més atractives. 
 
El Sr. Pagès apunta que la Festa Major va anar força bé, tot i la poca gent que hi va haver. 
 
A continuació, intervé el Sr. Comajuan per queixar-se de la gent que es "cola" durant la Festa 
de Reis i no respecta el torn per anar a saludar els Reis. Suggereix que es posin tanques per 
delimitar l'espai i evitar aquestes actituds. 
 
La Sra. presidenta aprofita per comentar, en relació amb la Festa de Reis, que les carrosses no 
s'havien acabat de decorar. Aquesta és una feina que havien de fer les entitats, però no hi ha 
hagut massa èxit. Les entitats reben uns diners per destinar-los a decorar aquestes carrosses.  
 
La Sra. Oliver proposa que es pregunti a les entitats per què no han fet aquesta decoració.  
 
5. Torn obert de paraula 
 
Pren novament la paraula el Sr. Comajuan per preguntar sobre el tema de les rutes a peu.  
 
La Sra. presidenta explica que la tècnica de l'Ajuntament, Marta Miralles, ja ha fet algunes 
gestions i ha parlat amb propietaris dels terrenys per on han de passar les rutes. 
 
Es començarà per la Ruta de l'Esperança, atès que l'alcalde ja hi ha donat el vistiplau, i 
mentrestant s'anirà veient com es lliga el pas per la Pedrera. També cal veure com es resol 



 

 

aquest tema a nivell administratiu (acord de custòdia, conveni....). S'hi està treballant, tot i que 
encara no disposem de terminis.  
 
Intervé la Sra. Oliver per comentar que caldria fer una valoració de com ha anat el canvi de 
sentit del Carrer Riells.  
 
S'acorda traslladar la consulta a la Comissió de mobilitat.  

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:45 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


